
    
 

Verslag vergadering Parochiecomité Obbicht 
 

   Ten huize van Ben Haerkens d.d. maandag 21 november 2022 
 
    

Aanwezig : Ben Haerkens, voorzitter, Jan Hermans secr./pm.,  Lion Demarteau 
 

1. Opening en vaststelling agenda  
Ben Haerkens opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Bespreking verslag en actielijst n.a.v. vergadering d.d. 1 november jl. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag. 
Inzake de actielijst wordt afgesproken dat de reparatie van de afvoer na de  winter zal plaats 
vinden. 
Het archief wordt na de feestdagen opgeschoond. 

 
3. Binnengekomen en uitgaande stukken 
N.v.t. 

 
4. Vaststellen huurprijzen kerkgebouw en parochiezaaltje 
Volgens Ben is dit super eenvoudig. Energiekosten met de reële prijzen van gas en/of elektro 
in rekening brengen. Plus de huur van het gebouw. 15,00 per uur. 
Het gebruik van de spullen van en door de harmonie door externe organisiaties moet 
separaat op de rekening komen.  
De parochie brengt de huur van de ruimte en de kosten van de energie in rekening. 
Bij watergebruik moet ook de meterstand hiervan genoteerd worden. 
Er zal één rekening door de harmonie of door de parochie gemaakt en verstuurd worden. 
Hierover moeten goede afspraken gemaakt met de harmonie gemaakt worden. Dit zal in de 
werkgroep Beheer kerkgebouw moeten gebeuren. 
Voor de overgang naar één elektriciteitsmeter komt er iemand van Enexis en maakt een 
offerte. Normaliter komt dit op ± € 500,--. Dit zal in 2 jaar zijn terugverdiend. 

 
5. Discussiestuk Lion toekomst begraafplaats 
Dit punt is vorige vergadering zijdelings aan de orde geweest. Nu gaan we er dieper op in. 
Lion geeft nadere uitleg over het voorliggende stuk. 
Vervolgens komen de mogelijke oplossingsrichtingen.  
Lion merkt op dat we geen goede tekeningen hebben van de posities van de graven. A.d.h.v. 
de opzeggingen door rechthebbenden kan pas bepaald worden of graven geruimd worden. 
Dan is er ook pas zicht op welke ruimtes er vrij komen. 
Jan merkt op dat er meer informatie beschikbaar komt als we de centrale begraafplaats-
administratie op orde hebben. Binnenkort vindt er een gesprek plaats met iemand uit 
Broekhuizen. Men is daar hier al ver mee gevorderd. 
Round Up → Het is goed om een voorraad voor 5 jaar aan te leggen. Hier moeten we niet te 
lang mee wachten. Naar actiepuntenlijst. 
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Het aanleggen van laantjes zou wel eens veel meerwerk kunnen opleveren. Lion verwijst 
hiervoor naar het bestaande laantje aan de de inkom van de begraafplaats. Dit vraagt niet 
veel onderhoud.  
Daar waar laurierstruiken kapot zijn gegaan kan iets anders geplant worden.  
Wij vinden onze begraafplaats niet representatief. Om dit te veranderen moet er een goed 
plan gemaakt worden met de bijbehorende kosten, aanschaf en onderhoud. Hier is iedereen 
het mee eens.  
Of er behoefte is aan een of meer extra zitbankjes zou in overleg met de vrijwilligers bepaald 
kunnen worden. 
Een graf op de begraafplaats wordt gekozen in overleg met de nabestaanden en de 
kerkhofbeheerder. Lion is er voorstander van om e.e.a. compacter te maken.  

 Daar waar het kan kunnen we gras inzaaien. 
 Asfaltpaden verdienen niet de voorkeur. Dit is tamelijk duur en oogt niet geweldig.  
 Overdracht van begraafplaats aan de gemeente is niet bespreekbaar. 

Urnenmuur. Lion denkt dat het huidige veldje begint vol te raken. Ben en Lion merken op dat 
het tegendeel het geval is. Er worden nauwelijks urnen geplaatst.  

 
6. Informatie vanuit Federatiebestuur (o.a. stand van zaken fusieproject) 
Het volgende overleg van het federatiebestuur vindt overmorgen plaats. 
Ben zegt al bezig te zijn met de layout van het nieuwe parochieblad. M.b.t. de naam van de 
nieuwe parochie zijn we afhankelijk van het bisdom. 
Jan zegt dat hij het vergaderschema 2023 klaar zou hebben, dat is helaas nog niet gelukt. 
Er wordt voorgesteld om een kalender te maken die zicht geeft op de bezetting van het 
zaaltje. Nu blijkt dat er af en toe dubbele boekingen zijn. In de sacristie hangt een kalender 
waar e.e.a. genoteerd wordt. 
Op 6 december is er in Born in de kerk de laatste hoorzitting in het kader van de 
voorgenomen fusie. 

  
7. Activiteitenkalender, besluitenlijst  
Op 8 december wordt het etentje van het PC georganiseerd. Pastoor Houwman heeft nog 
niet gemeld of hij aanwezig zal zijn. 
Controle daken : op het zaaltje liggen geen bladeren. De kooiladder om op het kerkdak te 
komen is nog niet besteld. Lion zegt dat dit goed bekeken moet worden. 
De overige punten zijn of gebeurd of blijven continue in de aandacht. 
 
8. Rondvraag 
Lion Demarteau : er zal geen gezinsviering met Kerstmis zijn. Lion is vanaf september 
bezig geweest om kinderen te activeren om mee te doen. Diverse pogingen hiervoor zijn 
gestrand. Medewerking van de basischool is er niet of nauwelijks. We kunnen de ouders niet 
rechtstreeks benaderen. Vroeger was dit veel eenvoudiger.  
Ben zegt: we hebben we een website, hier is wellicht in de toekomst een opening te vinden. 
In de website staan mailadressen van ouders van communicanten en vormelingen.  
Jan merkt op dat volgend jaar geen gezinsviering in Obbicht gepland is. Er is een nieuw 
rouleringschema opgesteld dat de speciale vieringen regelt.  
Noot Jan Hermans 14-01-2023 : het schema van Kerstmis 2023 wordt begin van het jaar 
opnieuw bekeken en vastgesteld.  
Lion vraagt zich vervolgens af hoe we voor de toekomst met de sacramentsprocessie 
omgaan. Ben zegt dat er binnenkort overleg met harmonie, schutterij en zangkoor ten deze 
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plaats zal vinden. Hij zegt ook nog dat in Grevenbicht een verplichting voor communicanten 
en vormelingen is om de processie te lopen. 

 Jac. zou contact opnemen met pastoor om zich te bedanken als lid van het parochiecomité.  
Lion wil toch graag van de kennis en de netwerken van Jac. gebruik maken. Dat is een goed 
punt.  
Aanvulling bemensing parochiecomité. Lion zou het een goede zaak vinden als er een vrouw 
bereid gevonden zou kunnen worden lid van het PC te worden. Noot Jan Hermans 14-01-
2023 Patricia Demandt en Angelique Smits zouden beiden goede kandidaten zijn. 
M.b.t. het lijstje van Michel van Sloun zou deze gezegd hebben om het kerkdak ook mee te 
nemen bij het plaatsen van zonnepanelen. Ben zegt dat we hier al een besluit over hebben 
genomen : de panelen worden op het zaaltje geplaatst. Ben geeft nog een advies over de 
zwaarte/sterkte van de omvormer.  
 
9. Sluiting 
Ben bedankt iedereen en wenst allen nog een prettige avond. 

    
 

Vergaderdatums 2023 

 
Ma 16 januari   Jan Hermans   Ma 3 juli  Lion Demarteau 

Ma 27 februari  Lion Demarteau  Ma 11 september Ben Haerkens 

Di  11 april  Ben Haerkens   Ma 30 oktober  Jan Hermans 

Di  23 mei  Jan Hermans   Ma 11 december Lion Demarteau 

   
 
 

 Ben Haerkens    Lion Demarteau   Jan Hermans 

 

 

 

 

 

 …………………………………………  …………………………   ………………………………
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Actielijst n.a.v. PC vergadering d.d. 21 11 2022    No. 9-2022 

 

NR. Datum 

afspraak 

 

Onderwerp Actie door Datum 

gereed 

 1 06-12-21 Bekijken plaatsing kaarsenstandaard met offerblok in Willibrorduskapel Ben      24-02-22 

2 06-12-21 Slopen bloemenbak in Mariakapel en afvoeren naar gemeentewerf  Lion 24-02-22 

3 12-01-22 Annuleren opdracht renovatie kerkhof door van Didden Lion 24-02-22 

4 12-01-22 Installeren watertappunt buitenkant parochiezaaltje Lion 15-06-22 

5 12-01-22 Reparatie waterafvoeren sacristie en keuken Lion 01-10-22 

6 12-01-22 Opruimen archief Lion 01-10-22 

 7 24-02-22 Opvragen 2e offerte renovatie dak laagbouw Lion 27-06-22 

 8 24-02-22 Kerkbanken op Marktplaats en facebook te koop zetten Lion 04-04-22 

9 12-09-22 Controleren van de noodverlichting en evt. lampen verwisselen Lion 01-10-22 

10 21-11-22 Aankoop roundup voor termijn van 5 jaar Lion 01-04-23 

     

     

     

 

 

 


